



大城山

冰淇淋廠

**Taesongsan**  
**Ice Cream Factory**



大城山冰淇淋厂坐落在平壤风景秀丽的大城山脚下。  
厂房雅致，设备先进，生产各种冰淇淋、果汁、碳酸饮料和茶。  
敬爱的金正恩同志为了让我国人民和儿童吃上味道好、营养丰富的冰淇淋，发起  
工厂建设，选定厂址，深切关心工厂建设和经营。在他的英明领导下大城山冰淇淋厂  
于2022年10月竣工投产。

The Taesongsan Ice Cream Factory is situated at the foot of picturesque Mt Taesong in Pyongyang.

The factory with cosy buildings, furnished with modern production lines, turns out various kinds of ice creams, juices, carbonated drinks and teas.

In order to provide the people and children in particular with tasty and nutritious ice creams the respected Comrade Kim Jong Un proposed building the factory, designated its site and gave instructions on its construction and operation.

The factory was inaugurated in October Juche 111 (2022).



开发新产品  
Development of New Products



## 确立科学的质量管理体系

从投料到包装的整个工艺确立了依靠GMP标准的质量验证系统。

## Establishment of Scientific Quality Control System

A quality warranty system that meets the GMP standards has been established throughout the production lines, ranging from raw materials supply to packaging.



과학기술로 우리 땅을 받들자!





**Production of High-Quality Ice Creams**  
Condensed milk and cream as the main materials

以浓缩牛奶和奶油为主原料  
生产高品质冰淇淋





## 生产功能性饮料

无糖碳酸果汁是功能性饮料，对预防肥胖症和因此引起的高血压、糖尿病、心脏病很有效果。

## Production of Functional Drinks

Sugar-free carbonated drinks produced by the factory are effective in preventing obesity and the diseases related with it, like high blood pressure, diabetes and heart disorders.



HIGH-QUALITY ICE CREAMS  
PRODUCED FROM NATURAL MATERIALS

利用天然原料的  
高品质冰淇淋



人人爱吃的  
冰淇淋

Ice Creams  
FAVOURLED BY EVERYONE



有助于健康的  
功能性饮料

Functional Drinks  
GOOD FOR HEALTH



纯天然味儿



Sustaining the Taste of  
Mother Nature



大城山冰淇淋厂在平壤市和盛地区等各处设置销售点进行各种服务。

The factory has set up its outlets in various parts of Pyongyang, including Hwasong Street, for diversified selling of its products.







# Taesongsan

## Ice Cream Factory

地址：朝鲜民主主义人民共和国平壤市大城区大城洞  
Add: Taesong-dong, Taesong District,  
Pyongyang, DPR Korea

朝鲜民主主义人民共和国·外文出版社  
主体113(2024)年  
Foreign Languages Publishing House, DPR Korea  
Juche 113 (2024)



☎-24088021794(24)